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Název  Komise sociální, zdravotní a pro Projekt Zdravé město a MA21 

Datum konání 30.5.2017 

Místo konání MěÚ Šlapanice  

Přítomni 

Dobiášová Vlaďka, Mgr., Králová Marie, Kusová Dobromila,   
Lejdarová Hana,MUDr,  Merclová Eva, Ing. 
Host – Jakub Mikšovský, Ing. 
 

Omluven Burianová Jiřina, Karafiátová Eva, Krčková Iveta  

Program 

1. Přivítání členů komise 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 
3. AED, Diakonie, rentgen, Šlap.slav.-jubilanti 
4. Podněty od členů, občanů, diskuze 
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23. schůze Komise zdravotní, sociální a pro PZM a MA21 
1. Přivítání členů komise, hosta, prezenční listina 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 

Koordinátor projektu Ing. Jakub Mikšovský informoval o proběhlých a 
připravovaných akcích 
- Preven.prog pro ZŠ - Jak se nestát závislákem – SZÚ – 5/2017 
- Běhej ze Zdravým městem Šlapanice – 7.5.2017 – 19 účastníků 
- Dopravní hrátky ve spolupráci s MP, MŠ, Besip  
-Fairtradová snídaně – 13.5.2017 / ve spolupráci s muzeem/  
- Den matek, Den rodin – 14.5.2017  
-  Počítačové kurzy pro seniory – ve spolupráci se ZŠ – v běhu, zvážení 
dalších kurzů na podzim 2017 
- Daruj krev se Zdravým městem Šlapanice – 13.6.2017 
-  Celé Česko čte dětem – 2.6.2017 – spolupráce knihovnou a Městským 
divadlem Brno pro ZŠ Šlapanice – atletický areál 
- Veřejné fórum – podzim 2017 – termín astaboven na 26.9.2017 
- Bezpečně do školy ve spolupráci s MP, ZŠ Šlapanice, prac. skupina 
- Farmářské trhy dle projednání ne vedení města budou omezeny na 2x 
ročně – zima – zabíjačka, podzim 
Diskuze nad aktivitami. Organiz., medializace, vyhodnocení – koordinátor 

3. AED 
Dle informací od paní starostky – proběhlo proškolení. 
Dotaz do komise od paní starostky zda se má město zařadit do ISZ 
s defibrilátorem – obnáší nákup boxu, umístění na přístupném místě. Do 
boxu by měl přístup každý, kdo zavolá záchranku, ta poskytne kód. 
Komise doporučuje projednání této varianty v RM a zařadit do rozpočtu 
na rok 2018 /pro 5, proti 0/ 

                 Sbírka šatstva pro Diakonii Broumov 
Město bylo osloveno pořádáním sbírky šatstva pro Diakonii Broumov. 
Diskuze nad tématem – svoz jen šatstva, nutné třídit /minulé roky 
možnost i sbírky nádobí, hraček, spotřebičů apod./ - sbírka cca 2 dny. 
Komise navrhuje sbírku nepořádat – možnost odevzdat šatstvo, boty a 
hračky do textilních kontejnerů 

                Téma z VF – rentgen ve Šlapanicích  
Komise oslovena paní starostkou o vyjádření k vyhlasovanému tématu 
z VF 2016 – požadavek rentgenu ve Šlapanicích. Diskuze na toto téma- 
komise nedoporučuje RM projednání tohoto bodu  - dle komise 
nerealizovatelné, poptávka neodpovídá nákladům na zřízení rentgenu. 
Město dle komise nemá možnost zřídit rentgen. Zde možnost, že by si 
pořídil zařízení některý z lékařů na zdr.středisku – vysoké náklady, 
spolupráce s pojišťovnami. Komise vyhodnocuje toto téma z VF jako 
městem nerealizovatelné z finančních a organizačních důvodů. 

                 Šlap.slavnosti -12.6.- přijímaní jubilantů- Dobiášová, Králová, Merclová 
4. Podněty od členů, občanů, diskuze 

      Chybějící zubařská péče ve Ślapanicích  
      Zaměření prevence na ZŠ  na kyberšikanu, závislost na internetu-        
projednání s metodikem prevence ZŠ 
Příští setkání komise 12.9.2017 
 
Zapsala: Mgr. Vlaďka Dobiášová                      Ověřila: Marie Králová 
Podpisy: 
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